



WELCOME

Welcome to the Public Information Session for the ByWard Market to Lowertown Neighbourhood Bikeway Project.

The City has a proactive communications approach. The project team will update you on the project using different methods to communicate including letters and posting information on Ottawa.ca.

The purpose of this Public Information Session is to present the preliminary design, receive feedback, identify the next steps in this process, and inform residents of the future construction activities.

Please review the information presented and provide your comments via the online form, by phone or email, to the project contact below by **October 31, 2024**.

The Preliminary design will also be posted on ottawa.ca/bywardbikeway after the event.

City Project Manager

Jonathan Pach, P.Eng.
Senior Engineer, Infrastructure Projects
City of Ottawa
Tel.: 613-580-2424, ext. 23188
Email: jon.pach@ottawa.ca



BIENVENUE

Bienvenue à la séance d'information publique sur le projet de voie cyclable entre le marché By et la Basse-Ville.

La Ville utilise une approche proactive en matière de communication. L'équipe du projet vous offrira des mises à jour sur le projet au moyen de différents modes de communication, notamment des lettres et des renseignements affichés sur ottawa.ca.

La séance d'information publique vise à présenter le plan de conception préliminaire, à obtenir des avis sur le sujet, à informer les résidents des travaux de construction à venir et à déterminer les prochaines étapes du processus.

Veuillez examiner les renseignements présentés et fournir vos commentaires à l'aide du formulaire en ligne, par téléphone ou par courriel, au moyen des coordonnées ci-dessous d'ici **le 31 octobre 2024**.

Le plan de conception préliminaire sera également affiché sur ottawa.ca/voiecyclablemarcheby après la séance.

Gestionnaire de projet de la Ville

Jonathan Pach, ing.
Ingénieur principal. Projets d'infrastructure
Ville d'Ottawa
Téléphone : 613-580-2424, poste 23188
Courriel : jon.pach@ottawa.ca



BOARD 1
PANNEAU 1

BYWARD MARKET TO LOWERTOWN
NEIGHBOURHOOD BIKEWAY PROJECT
PROJET DE VOIE CYCLABLE ENTRE LE MARCHÉ
BY ET LA BASSE-VILLE



October 17, 2024
Le 17 octobre 2024